关于未来的真相

你知道这个地球未来的实事吗? 海啸、地 震、水灾、旱灾、疯牛症、猪瘟、非典型肺炎、禽流 感。这些天灾人祸的发生象征了什么?

人曾经使用许多渠道去了解未来,但没有一 样准确。圣经虽然已在多年前就写成了,它却告诉我 们这些天灾人祸都是耶稣基督再来的征兆。圣经告 诉我们"。。。民要攻打民,国要攻打国,多处必有 瘟疫、饥荒、地震。。。'马太福音二十四章7节

这跟你有什么关系? 这意味着你应该注意 圣经所说的。如果圣经能预言世上现在所发生的 事、它也能预言将来的事件。实事上、许多圣经所预 言的事件已经准确地发生了。并且还有许多预言等 着实现啊! 若未发生的预言是真的, 那地球正面临 艰难的时候。它正提醒你审判将到。

你也许再问,"除了预备将面对艰难的 未来,这对我个人还有什么影响呢?我应该怎么 办?"首先,如果圣经是准确的,你就必须认识它的 作者,并明白祂在圣经里所说的话。既然每一种写 作都有它的目的、那圣经的完成是为了什么? 谁又是 它的作者呢?

圣经的作者就是神自己! 为的是拯救世 人。拯救世人? 拯救世人脱离什么? 脱离地狱啊! 圣经在启示录二十章15节告诉我们 "若有人名字 没记在生命册上,他就被扔在火湖里。"

神创造了整个宇宙(你也许听过别的说法, 但请你给自己一个机会听听这个说法)。神创造完 美的人,并与他有特别的关系,然而这第一个人类 选择了偏行已意、不服从神的训悔。他悖逆了神。 这是罪(悖逆神的行为),人因此必须承受犯罪的 后果。因为神与人之间的关系已经破裂,人死后必 下地狱。然而神爱人,渴望他能回到衪身边。祂知 道人无法活出祂所要求的公义或完美,因此神差 遣祂无罪的独生子耶稣基督,为我们的罪,钉死在 十字架上受惩罚并且第三天从死里复活。如此一 行就能满足上帝的要求。但是你须要接受一个实 事,那就是你是一个罪人,并愿意接受耶稣基督为 你个人的救主。除此以外没有别的方法能进入天 堂。

也许你会说你还有时间考虑。你正为着你 的家庭,工作和朋友忙碌,并且还在享受生活。但 你可知道你最后一口气是什么时候吗?

战争、海啸、地震、禽流感等的发生都是 有原因的。这是神部分的旨意。它们告诉我们这世 上有一位神掌管一切、这位神渴望人会来寻找祂、 恢复与衪的关系。你是顺服相信基督、还是假装从 没听过这讯息呢? 当审判日到了, 神判你进入火湖 时,你能告诉祂你从没有听过真理吗?朋友们,决 择在你手中。

(如果你决定要接受耶稣基督为你个人的 救主,或者希望更多的了解基督教,请联络本单张 上注明的教会。)

活水泉基督教会 10 Bukit Batok Crescent, #07-03 The SPIRE, Singapore 658079 网站: www.livingfountain-cc.org 电话:96723432



THE TRUTH ABOUT THE FUTURE 关于未来的真相

送 the -

ő ×04 58 ent õ Ð 椡 Š atok 泉 2 活 ñ \overline{S} Buk Ē 0

~] 应 回

教 5 我 耶稣为 14 ŝχ <14 尜 有 5 コココ姓徒我我名

教 赘目 基 解 希

信仰

••

.. .. 址话 地电

曹

Ð

Church -03 <u>+</u>0# 658079 an escent st pore Сhr S S Fountain atok SPIRE, ã <u>:</u> Buk The ing Li v

ife after and þ Lord Ψ and istian Sav iour Сhr the Ę church about as _ Emai Jesus tend more Lord at know 0 Ċ eq 5 Address:_ Tel:____ Name Re

Do you know the truth about the future?

Do you know the truth about the future of this earth? Tsunamis, earthquakes, floods, droughts, mad cow disease, pig disease, SARS, bird flu. What are these leading to? Man has tried to know his future by many means but none has been accurate. Although the Bible was written many years ago, it tells us that all these happenings in the world are signs that Jesus Christ will be coming again to earth. The Bible tells us that "...nation shall rise against nation, and kingdom against kingdom: and there shall be famines, and pestilences, and earthquakes, in divers places..." (Matthew 24:7).

Does this mean anything to you? You should pay attention to what the Bible says. If it can tell us about the present, it can also tell us about the future. Indeed, the Bible has already predicted so many events correctly up to the present time. And many prophecies await to be fulfilled. If they are true, the earth is in for a rough time. Be warned of the judgment to come.

You may ask again, "How does it affect me personally, besides expecting difficult times ahead? What am I supposed to do?" First of all, if the Bible is true, then you must know the Author of this Book and understand what He is saying in His Book. Every book is written with a purpose in mind. Why was the Bible written? Who is the Author?

The Author is God Himself. The purpose why God had the Bible written is to save man. Save man? Save man from what? From hell fire. Revelation 20:15 in the Bible tells us, "And whosoever was not found written in the book of life was cast into the lake of fire."

God created the whole universe. (You may have heard otherwise, but please give yourself a chance to listen to this.) He created man perfect with a special relationship with Him, but the first man decided to do things his own way instead of God's way. He disobeyed God. It was sin (something done against God) and because of this, man has to suffer the consequences. The relationship between God and man is broken and man has to go to hell after his life on earth is ended. But God loves man and wants man to return to Him. He knows that man will not be able to live such a righteous or perfect life so that he is good enough for Heaven. So He sent His only begotten Son, Jesus Christ, who had no sin, to take the punishment of our sins by dying on the cross and be raised from the dead on the third

day. That was sufficient for God. But you need to confess that you are a sinner and accept Jesus Christ as your Saviour. There is no other way to Heaven.

Perhaps you say that you still have much time to decide. You are too busy with your family, your career and your friends and you are enjoying life. Do you know when your last breath will be?

Wars, tsunamis, earthquakes, bird flu. They are happening for a reason. It is part of God's plan for the world. They tell us that there is a God who is in control over all things. This God desires man to seek Him and to find Him. Will you believe in Christ or will you just pretend you have never heard of Him? On the day of judgment, when God sentences you to the lake of fire, can you tell Him that you never knew the truth? The choice is yours.

(If you have decided to accept Jesus Christ as your Saviour, or if you want to know more about Christianity, please contact the church that is named in this tract.)

Living Fountain Christian Church

10 Bukit Batok Crescent, #07-03 The SPIRE, Singapore 658079 Website : www.livingfountain-cc.org Tel : 96723432

2